
HAGLUND A SPORTSTUGEFÖRENING
PROTOKOLL r{R3 t2022-2023 sid r. (2)

Protokoll {tirt vid Styrelsemöte söndag 7 augusti 2422

Plats: F-estplatsen

Närvarande:
Anette Andersson. Tommie Skogström, Mikael Sten, Caroline lJmpala. Linda l§vgren,
Irene Castenvik. UltHolmberg samt Niclas Sundin och Niklas Ripdalen från Väg o Vatten

Ej närvarande:
Jan Gustafsson Irån Väg o Vatten

1. Mötets öppnande
Ordförande Anette Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2. Fastställande av dagordning
Godkandes utan kommentarer.

3. Genomgång och justering av ftiregående protokoll
Godkändes mcd nedanstående kommentar.
('aroline {.1 cir intresserttd av att tilkrritlo som n)l kus,sör e.fier ncistct iir.gmöte

4. Kassarapport och ekonomi
44.390,09 sek.

5. Vägar
Släpkäna inköpt och fakturan betald. Niclas S skaffar lås till kärran.

Diskussion kring hantering av Pinnrnostigen där de boende sköter allt underhåll själva.

Sandlådorna ska ses över. Var dom finns, att dom är hela, att dom fr-lls på och att det

säkertställs att dom inte fryser under den kalla årstiden.

Caroline gör en " inventeting".

6. Vatten
Problemen runt filter kvarstår. Dålig lukt och dålig smak for vissa boende.

Aqua i Rimbo visar inget större intresse att bistå oss. Niclas gör ett nytt försök och Linda
f'örsöker nå sin kontakt på denna firrna.
Ett alternativt ft)retag kan vara Waterman om t i inte kommer 1ängre med Aqua.

Rutin krär,s runt backspolning. Aktiveras manuellt och körs automatiskt
kl 2 på natten. Notering ska göras i loggbok.

Saltet slut. Niklas R beställer snarast.

Flushning ska göras. Nicklas kollar med Jan G när det är lämpligt och när det senast

gjordes.

7. Städdag
Iördag 15 oktober.
Att göra lista ska upprättas efter genomgång 8 oktober ( se pkt 8)
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Ingen straffavgift vid uteblivet arbete däremot bonus genorn avdrag 200 kr nästa år

8. Nästa möte
Lördag 8 oktober kl i 0.00 på festplatse altemativt Haglundavägen I 1. Då ska även

rundvandring inlor "att göra listan" ske.

9. Avslutning.
Ordtörande tackade styrelsen för visat intresse och ftlrklarade mötet avslutat.

Vid protokoilet Justeras

l.
Tommie Skogström Anette Andersson


